
 
PROCES VERBAL 

 
Incheiat cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului Local din data de 21.02.2023. 

  
La sedinta participa un numar de 13 consilieri locali, convocati prin Dispozitia  

nr.144/15.02.2023 din initiativa primarului Municipiului Calafat. Conform convocarii ordinea de 
zi este urmatoarea: 

1. Proiect de hotarare privind revocarea HCL nr.3/31.01.2023 privind aprobarea bugetului 
local de venituri si cheltuieli al Municipiului Calafat  pe anul 2023 propus initial; initiator, 
primar, Mituletu Dorel; 

2. Proiect de hotarare privind revocarea HCL nr.4/31.01.2023, privind aprobarea 
bugetului finantat partial sau integral din venituri proprii al Municipiului Calafat pe anul 
2023; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

3. Proiect de hotarare privind revocarea HCL nr.5/31.01.2023, privind utilizarea 
execedentului municipiului Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local de venituri si cheltuieli al 
Municipiului Calafat  pe anul 2023 propus initial (sectiunea de functionare, sectiunea 
de dezvoltare, lista obiectivelor de investitii); initiator, primar, Mituletu Dorel; 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului finantat partial sau integral din venituri 
proprii al Municipiului Calafat pe anul 2023; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

6. Proiect de hotarare privind utilizarea execedentului municipiului Calafat; initiator, 
primar, Mituletu Dorel; 

7. Proiect de hotarare privind aprobarea acordarii, din veniturile proprii ale spitalului, a 
unui stimulent financiar lunar pentru functia de director financiar contabil al Spitalului 
Municipal Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

8. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica  a chioscului nr.8 in 
suprafata de 14,40 mp, situat in Piata Agroalimentara din municipiul Calafat, judet 
Dolj; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

9. Proiect de hotarare privind privind inchirierea prin licitatie publica  a terenului in 
suprafata de 360 mp, situat in municipiul Calafat, Parc Debarcader, judet Dolj; 
initiator, primar, Mituletu Dorel; 

10. Proiect de hotarare privind alocarea unor fonduri pentru subventionarea furnizarii 
unor servicii sociale; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

11. Proiect de hotarare privind desemnarea consilierilor locali, membri ai Comisiei pentru 
evaluarea secretarului general al municipiului Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

12. Proiect de hotarare privind desemnarea presedintelui de sedinta (pe o perioada de 3 
luni); initiator, primar, Mituletu Dorel; 

13. Diverse si alte interpelari (la acest punct nu se adopta hotarari). 
 

 
D-na Secretar general al municipiului Calafat in urma verificarii prezentei la sedinta 

ordinara a Consiliului Local al Municipiului Calafat constata cvorumul indeplinit, sedinta fiind 
statutara; Supune la vot P.V. din data de 31.01.2023 al sedintei ordinare fiind votat cu 
unanimitate de voturi.  

D-l Primar informeaza scoaterea de pe ordinea de zi punctul 7, respectiv ,,Proiect de 
hotarare privind “ pentru a verfica daca este legal sau nu acest lucru. 

D-l Nicola Catalin intreaba pe dna secretar general daca acest lucru este legal si daca 
da, de ce se scoate dupa ordinea de zi. 

D-na Secretar General informeaza ca este legal fiind atasat la materialul de sedinta 
toate documentele necesare dar initiatorul este cel care hotaraste scoaterea acestui proiect. 

D-l Nicola Catalin comunica ca data trecuta cand a fost acest material s-a cerut sa fie  
acordat stimulentul din bugetul local, iar acum este din bugetul spitalului. 

D-l Primar informeaza ca tocmai din acest motiv scoate dupa ordinea de zi acest proiect 
pentru a identifica toate aceste demersuri sa fie legale. 

D-l Presedinte de sedinta supune la vot ordinea de zi fara punctul 7, fiind votata cu 
unanimitate de voturi. Ordinea de zi fiind urmatoarea  

 



Domnul Presedinte de sedinta, Ciobanu Radu, supune la vot aprobarea ordinii de zi, 
fara punctul 7, fiind votata cu unanimitate de voturi; declara deschise lucrarile sedintei ordinare 
a Consiliului Local.  

Ordinea de zi aprobata fiind urmatoarea:  
 

1. Proiect de hotarare privind revocarea HCL nr.3/31.01.2023 privind aprobarea bugetului 
local de venituri si cheltuieli al Municipiului Calafat  pe anul 2023 propus initial; initiator, 
primar, Mituletu Dorel; 

2. Proiect de hotarare privind revocarea HCL nr.4/31.01.2023, privind aprobarea 
bugetului finantat partial sau integral din venituri proprii al Municipiului Calafat pe anul 
2023; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

3. Proiect de hotarare privind revocarea HCL nr.5/31.01.2023, privind utilizarea 
execedentului municipiului Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local de venituri si cheltuieli al 
Municipiului Calafat  pe anul 2023 propus initial (sectiunea de functionare, sectiunea 
de dezvoltare, lista obiectivelor de investitii); initiator, primar, Mituletu Dorel; 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului finantat partial sau integral din venituri 
proprii al Municipiului Calafat pe anul 2023; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

6. Proiect de hotarare privind utilizarea execedentului municipiului Calafat; initiator, 
primar, Mituletu Dorel; 

7. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica  a chioscului nr.8 in 
suprafata de 14,40 mp, situat in Piata Agroalimentara din municipiul Calafat, judet 
Dolj; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

8. Proiect de hotarare privind privind inchirierea prin licitatie publica  a terenului in 
suprafata de 360 mp, situat in municipiul Calafat, Parc Debarcader, judet Dolj; 
initiator, primar, Mituletu Dorel; 

9. Proiect de hotarare privind alocarea unor fonduri pentru subventionarea furnizarii 
unor servicii sociale; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

10. Proiect de hotarare privind desemnarea consilierilor locali, membri ai Comisiei pentru 
evaluarea secretarului general al municipiului Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

11. Proiect de hotarare privind desemnarea presedintelui de sedinta (pe o perioada de 3 
luni); initiator, primar, Mituletu Dorel; 

12. Diverse si alte interpelari (la acest punct nu se adopta hotarari). 
 
Punctul 1- Proiect de hotarare privind revocarea HCL nr.3/31.01.2023 privind 

aprobarea bugetului local de venituri si cheltuieli al Municipiului Calafat  pe anul 2023 propus 
initial;  

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. 

D-l Viceprimar informeaza ca in data de 31.01.2023 s-a votata bugetul local al 
municipiului Calafat iar in acest moment bugetul este la Prefectura pentru legalitatea sau 
nelegalitatea acestuia si propune amanarea atat pentru acest proiect cat si pentru celelalte 
proiecte cu bugetul pana la decizia Prefecturii. 

D-l Primar informeaza ca s-a venit cu revocarea celor trei puncta pe bugetul local si 
excedentul bugetar considerand ca la sedinta din data de 31.01. a comunicat Consiliului Local 
ca bugetul s-a votat gresit, deoarece nu se pot lua bani de la functionare, din contractile in 
derulare in care care au fost facute plati, sa se ia bani, ca atare proiectul proiectul a fost trimis 
catre Prefectura cu referatele birourilor de specialitate ca nelegal deoarece nimeni nu va putea 
sa de o legalitate pe un budget de unde s-au luat bani de la functionare deoarece in  prima 
instanta daca se vor duce cei pagubiti ca nu li se dau banii conform contractelor in derulare, 
Primaria va pierde acele procese. Consiliul Local poate face cum doreste dar intentia tocmai 
aceasta era deoarece C.L. poate revoca o hotarare de consiliul local avand acest atuu, iar 
grabind aceste lucruri deoarece exista acele contracte in derulare care trebuie platite in acest 
moment ne pandeste instanta pentru anumite sume neplatite catre furnizori, cei care au 
efectuat lucrarile respective in oras, de asemenea comunica ca este alegerea C.L. de a vota, 
asa cum au votat data trecuta, asa se poate vota si acum cu amendamentele dorite. 
Informeaza C.L. ca punctul 3 si 6 se refera la excedentul bugetar , bani care sunt in derulare 



de anul trecut pentru anul acesta bugetar in curs, acel punct ne da actul de legalitate si in 
urmatoarea sedinta de la ora 14.00 unde se face numai cu excedentul bugetar pentru a putea 
debloca Primaria pe contracte. 

D-l Viceprimar informeaza ca in bugetul votat in data de 31.01. si face referire si pentru 
urmatoarea sedinta de la ora 14.00 suma de bani care este prevazuta sa se plateasca in 
contractual cu Scoala nr.2 care s-a facut lucrarea acolo, la aceea suma nu s-a umblat, bugetul 
fiind votat cu acea suma 

D-l Primar informeaza ca acea suma este din excedentul bugetar si nu a spus pe 
puncta unde s-a gresit ci pe reperele din bugetul pe anul 2023 unde s-a gresit, sumele fiind 
foarte mici dar este incalcata procedura. 

D-l Nicola Catalin intreaba pe dna secretar general si pe dl primar, daca tot se grabeste 
cu revocarea, cand s-a dus  bugetul la Prefectura? Deoarece bugetul pe 31 votat, asta fiind 
joia sau vinerea, putea sa se trimita chiar lunea la Prefectura unde Prefectura il analiza, trimitea 
raspunsul catre Primaried aca era legal sau nu, unde se putea revoca daca nu era legal,  se 
puneau sumele de care zice dl primar ca s-au luat de la functionare, s-au luat datorita dansului 
si nu Consiliului Local deoarece i-a tot zis dnei Iordache Lavinia sa vina in sedintele de consiliul 
cat si toti sefii de departamente, unde dl primar nu a fost de acord cu acest lucru. Cu ce a 
incurcat acel excedent { excedentul inseamna ca sunt banii care exista in bugetul local, sunt 
bani existenti] care a venit si facut factura pe 31 ianuarie sa nu faca factura in decembrie pentru 
a putea fi platita?iar acum dupa bugetul votat anterior, fiind la Prefectura pentru legalitate cum 
este normal, acum se vine spunand ca si daca nu aveam budget trebuie sa se voteze 
ec=xcedentul ca nu se poate face plata, cel care a facut acoperisul la Scoala nr.2, din 
noiembrie sa se faca si factura, de ce a tinut-o pana pe 27 decembrie si nu s-a facut plata. 

D-l Primar informeaza ca la acea data nu se poate face plata. 
D-na Iordache Lavinia comunica ca se putea face plata doar ca se inchisese la 

Trezorerie. 
D-l Nicola Catalin comunica ca se putea sa vina pe data de 20 decembrie cand lucrarea 

era terminate, iar acum se poate astepta. Centrala de la scoala nr.1 a fost pusa si finalizata in 
decembrie, chiar si platita si Ramanand si 7 mii lei. Factura de la nr.2 putea sa se faca pe toata 
suma nu pe bucati. In urmatoarea sedinta cea de la ora 14.00 doreste sa se vina pentru a 
aproba consilierii locali bugetul deoarece Administratia nu a fost in stare sa duca bugetul la 
Prefectura, bugetul Calafatului ducandu-se la O.C.P.I. si nu la Prefectura, unde ulterior nu s-a 
mai gasit si s-a dus a doua zi la Prefectura si acum se doreste grabirea, sa se revoce acele 
hotarari cu bugetul, trebuie sa se astepte raspunsul Prefecturii iar daca va fi nelegal pentru 
data viitoare sa se duca la cunostinta toate documentele deoarece a intrebat cand s-a reparat 
autobuzul si I s-a spus ca pe data de 01 decembrie, autobuzul fiind reparat in decembrie, 
factura fiind in decembrie si nu in ianuarie, in mandatul trecut nu s-a votat bugetul 4 luni. 

D-l Viceprimar informeaza ca s-a venit cu explicatii pentru material, dar cine s-a 
pronuntat ca un budget care a plecat la Prefectura Dolj vine nelegal. 

D-l Primar comunica ca birourile de specialitate ale Primariei s-au pronuntat. 
D-l Viceprimar informeaza ca la plecarea din sala, punctul de vedere al juristilor a fost 

ca este legal cu privier la budget iar acum sefa bugetului nu a venit in sala unde putea sa 
atraga atentia consilierilor locali cu privier la amendament. 

D-na Secretar General informeaza ca a dat avizul pentru budget partial nelegal. 
D-l Primar  informeaza ca atunci cand dl viceprimar a venit cu amendamentul scris la 

calculator, sigur au avut toate datele si nu poate sa spuna ca nu au avut documentele cu acele 
contracte in derulare. 

D-l Viceprimar informeaza ca daca aveau aceste cunostinte nu votau asa, deoarece cu 
bugetul orasului nu se poate juca nimeni, nicicum sau orican si considera ca trebuie asteptata 
viza de la bugetul trimis. 

D-l Primar  intreaba ce opreste Consiliul Local sa dea bugetul acela jos si sa voteze 
altul asa cum doreste C.L. avand un aviz de specialitate partial nelegal la acel buget. 

D-l Pirjol Ion arata ca stiinta matematicii nu poate lasa loc de interpretare, iar 
mathematic 5 sasu 7  nu poate fi mai mare ca 10, la juridic se poate interpreta, legat de buget, 
bugetul este cartea de capatai al orasului, unde este simplu sa se citeasca dupa o hartie, unde 
multi consiglieri locali nu stiu despre ce este vorba, asa se poate citi si acumdupa acelasi 
amendament si sa se voteze din nou. 



D-l Viceprimar arata ca nu trebuie jigniti ceilalti colegi, unde s-a facut un apropos la 
ceilalti colegi ca nu stiu sa voteze. 

D-l Florica Viorel arata ca trebuie sa se gandeasca cu totii la binele orasului si sa se 
voteze pentru oras, s-au luat banii de la terenul sintetic de la stadion, unde acolo sunt multi 
tineri si copii care il folosesc cat si problema cainilor din oras trebuie rezolvata. 

D-l Viceprimar comunica ca acel teren nu era prioritar si nu aducea niciun venit in 
bugetul orasului. In luna decembrie informeaza ca s-a trezit cu un referat din partea d-lui 
Bistriceanu Ion in valoare de 1.5 mld pentru un estimative de 300 de caini cu 500 lei/ caine 
unde dl primar spune ca raspunderea cainilor este a viceprimarului, adapostul fiind inchis nu 
putea sa semneze acel referat deoarece nu avea nicio cunostinta pentru acel lucru. S-a 
documentat la financiar unde acolo i s-a comunicat ca nu exista prevedere bugetara pana la 
votarea bugetului care ulterior acel referat a fost semnat de catre dl Catana iar daca acesti 
bani se votau unde se duceau acei caini? 

D-l Primar arata ca s-a dat un teren sintetic la Liceul Agricol care nici nu se compara 
cu nr.de copii care il are terenul sintetic de la stadion. Referatul pentru caini era pentru 
concretizarea bugetului, deoarece pentru budget trebuie referat iar viceprimarul semna ca 
seful locului de munca care ulterior era vizat de primar, referatul se ducea ca si memoriu ethnic 
in sprijinul bugetului pentru solicitarile catre firmele de specialitate pentru strangerea cainilor, 
iar  referatul a fost semnat de dl Catana deoarece este seful Serviciilor de utilitati publice. 

D-l Presedinte de sedinta arata ca vorbind mathematic asa cum a spus dl Pirjol anterior, 
viceprimarul are mai multe voturi in spate. 

D-l Primar  intreaba pe dl viceprimar ce demersuri a facut de cand este in functia de 
viceprimar pentru adapostul de caini, adapostul nu este inchis nu mai este functional deoarece 
nu a mai fost budget. 

D-l Viceprimar informeaza ca trebuie lasat asa adapostul deoarece acolo sunt unele 
lucruri neclaresi cel mai bine ar trebui sa se mearga pentru a se face un contract cu Serviciul 
de salubrizare Craiova, cu adapostul de caini de la Breasta, sa vina oamenii aceia sa prinda 
cainii pentru un pret mai mic fata de cel prezentat de dl primar. 

D-l Primar  arata ca a avut corespondenta scrisa cu cei de la Breasta unde au fost 
refuzati cu hartii nu verbal. 

D-l Nicola Catalin informeaza ca s-au cumparat 5 cartuse, pusca are calibrul de 11 mm 
si pe factura sunt cumparate cartuse de 13 { 5 cartuse de 11 si 5 cartuse de 13} si de asemena 
informeaza ca exista un contract in derulare cu cainii din ianuarie pana in martie. 

D-l Primar arata ca exista un contract in derulare atunci cand exista prevedere 
bugetara. 
In urma exprimarii votului, cu amendamentul mentionat de dl vieceprimar  nu a fost votat 
proiectul de hotarare fiind votat cu 7 voturi pentru amanare (Ciobanu Radu, Colcea Madalina, 
Lalescu Merodona, Ivantu Dumitru, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil). 
In urma exprimarii votului pentru forma initiala fiind votat 5 voturi (Dumitru Mugurel, Florica 
Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel) si o abtinere (Seuleanu Monica). 
Nu a fost adoptata hotararea consiliului local.  
 

Punctul 2. Proiect de hotarare privind revocarea HCL nr.4/31.01.2023, privind 

aprobarea bugetului finantat partial sau integral din venituri proprii al Municipiului Calafat pe 
anul 2023; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. 

D-l Viceprimar, Petre Petrica propune amanarea acestui proiect. 
In urma exprimarii votului, cu amendamentul mentionat de dl vieceprimar  nu a fost votat 
proiectul de hotarare fiind votat cu 7 voturi pentru amanare (Ciobanu Radu, Colcea Madalina, 
Lalescu Merodona, Ivantu Dumitru, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil). 
In urma exprimarii votului pentru forma initiala fiind votat 5 voturi (Dumitru Mugurel, Florica 
Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel) si o abtinere (Seuleanu Monica). 
Nu a fost adoptata hotararea consiliului local.  
 

Punctul 3. Proiect de hotarare privind revocarea HCL nr.5/31.01.2023, privind 

utilizarea execedentului municipiului Calafat; 



Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. 

D-l Viceprimar, Petre Petrica propune amanarea acestui proiect. 
In urma exprimarii votului, cu amendamentul mentionat de dl vieceprimar  nu a fost votat 
proiectul de hotarare fiind votat cu 7 voturi pentru amanare (Ciobanu Radu, Colcea Madalina, 
Lalescu Merodona, Ivantu Dumitru, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil). 
In urma exprimarii votului pentru forma initiala fiind votat 5 voturi (Dumitru Mugurel, Florica 
Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel) si o abtinere (Seuleanu Monica). 
Nu a fost adoptata hotararea consiliului local.  

 
Punctul 4. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local de venituri si cheltuieli 

al Municipiului Calafat  pe anul 2023 propus initial (sectiunea de functionare, sectiunea de 
dezvoltare, lista obiectivelor de investitii); 

D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 
locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. 

D-l Viceprimar, Petre Petrica propune amanarea acestui proiect. 
In urma exprimarii votului, cu amendamentul mentionat de dl vieceprimar  nu a fost 

votat proiectul de hotarare fiind votat cu 7 voturi pentru amanare (Ciobanu Radu, Colcea 
Madalina, Lalescu Merodona, Ivantu Dumitru, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil). 

In urma exprimarii votului pentru forma initiala fiind votat 5 voturi (Dumitru Mugurel, 
Florica Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel) si o abtinere (Seuleanu Monica). 
Nu a fost adoptata hotararea consiliului local.  
 

Punctul 5. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului finantat partial sau integral 
din venituri proprii al Municipiului Calafat pe anul 2023; 

D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 
locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. 

D-l Viceprimar, Petre Petrica propune amanarea acestui proiect. 
In urma exprimarii votului, cu amendamentul mentionat de dl vieceprimar  nu a fost 

votat proiectul de hotarare fiind votat cu 7 voturi pentru amanare (Ciobanu Radu, Colcea 
Madalina, Lalescu Merodona, Ivantu Dumitru, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil). 
In urma exprimarii votului pentru forma initiala fiind votat 5 voturi (Dumitru Mugurel, Florica 
Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel) si o abtinere (Seuleanu Monica). 
Nu a fost adoptata hotararea consiliului local.  
 

Punctul 6. Proiect de hotarare privind utilizarea execedentului municipiului Calafat;D-l 

presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii locali sa ia 
cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. 

D-l Viceprimar, Petre Petrica propune amanarea acestui proiect. 
In urma exprimarii votului, cu amendamentul mentionat de dl vieceprimar  nu a fost 

votat proiectul de hotarare fiind votat cu 7 voturi pentru amanare (Ciobanu Radu, Colcea 
Madalina, Lalescu Merodona, Ivantu Dumitru, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil). 
In urma exprimarii votului pentru forma initiala fiind votat 5 voturi (Dumitru Mugurel, Florica 
Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel) si o abtinere (Seuleanu Monica). 
Nu a fost adoptata hotararea consiliului local.  
 

Punctul 7. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica  a chioscului nr.8 
in suprafata de 14,40 mp, situat in Piata Agroalimentara din municipiul Calafat, judet Dolj; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. Nu sunt inscrieri la cuvant.  

In urma exprimarii votului,a fost adoptat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. 
A fost adoptata hotararea nr.12 a Consiliului Local.  

 
Punctul 8. Proiect de hotarare privind privind inchirierea prin licitatie publica  a terenului 

in suprafata de 360 mp, situat in municipiul Calafat, Parc Debarcader, judet Dolj; 



Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile.  

D-l presedinte de sedinta propune amanarea. 
D-l Primar arata ca la Debarcader intre cele doua cladiri este un teren al C.L. care ar fi 

benefic si ar realiza un venit inbugetul orasului daca ar fi inchiriat. 
In urma exprimarii votului, cu amendamentul mentionat de dl Ciobanu Radu  nu a fost 

votat proiectul de hotarare fiind votat cu 8 voturi pentru amanare (Ciobanu Radu, Colcea 
Madalina, Lalescu Merodona, Ivantu Dumitru, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, 
Seuleanu Monica) si  5 abtineri (Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu 
Viorel) . 

Nu a fost adoptata hotararea consiliului local. 
 
Punctul 9. Proiect de hotarare privind alocarea unor fonduri pentru subventionarea 

furnizarii unor servicii sociale; 
D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 

locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. 
Nu sunt inscrieri la cuvant.  

In urma exprimarii votului,a fost adoptat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. 
A fost adoptata hotararea consiliului local nr.12. 

 
Punctul 10. Proiect de hotarare privind desemnarea consilierilor locali, membri ai 

Comisiei pentru evaluarea secretarului general al municipiului Calafat; 
D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 

locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. 
D-l Nicola Catalin propune pe dl Ciobanu Radu 
D-na Colcea Madalina propune pe dl Petre petrica  
D-l Nicola Catalin propune amanarea acestui proiect. Unanimitate 
In urma exprimarii votului, cu amendamentul d-lui Nicola Catalina  proiectul de hotarare 

a fost amanat fiind votat cu unanimitate de voturi. Nu a fost adoptata hotararea consiliului local. 
 
Punctul 11. Proiect de hotarare privind desemnarea presedintelui de sedinta (pe o 

perioada de 3 luni); 
D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 

locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. 
D-l Pirjol Ion propune pe dna Seuleanu Monica. 
D-l Nicola Catalin propune amanarea. 
In urma exprimarii votului, cu amendamentul d-lui Nicola Catalina  proiectul de hotarare 

a fost amanat fiind votat cu 8 voturi pentru amanare (Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Lalescu 
Merodona, Ivantu Dumitru, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, Seuleanu Monica) si  5 
abtineri (Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel). Nu a fost adoptata 
hotararea consiliului local. 

 
Diverse si alte interpelari- (la acest punct nu se adopta hotarari). 

D-l Pirjol Ion arata ca se poate vedea blocajul Consiliului Local. 
D-l Mihut Dan arata ca nu il recunoaste pe dl primar ca problema cainilor fiind foarte 

importanta, unde nu a putut rezolva niciun primar, nu ii place atitudinea d-lui primar de a pasa 
problema viceprimarului, nu il cunoaste asa. Trebuie luata problema in maini si rezolvata 
impreuna cu viceprimarul  se poate rezolva mult mai usor fiind o problema foarte importanta si 
astfel, asa poate exista o colaborare. 

D-l Primar informeaza ca in anul 2022 au fost aproape 244 de caini capturati, acesta 
fiind un lucru deosebit pentru Calafat, in afara de Breasta doar Calafatul mai are pe raza 
judetului Dolj adapost pentru caini autorizat, si arata faptul ca nici nu a lasat-o si nici nu a 
pasat-o ca drept dovada s-a achizitionat pusca fiind cu autorizatie si tot ce era nevoie pentru 
a putea fi legal, in urma refuzului d-lui Viceprimar de a semnata referatul pentru constituirea 
bugetului s-a luat masura in continuare pentru a merge catre C.L.pentru a vota acei bani, in 
continuare isi face datoria cat si cu sprijinul Consiliului Local cat si fara pentru acest adapost; 



personal nu fuge de raspundare, drept dovada poate da documentele care dovedesc clar acest 
lucru;  

D-l Presedinte de sedinta arata faptul ca acum se poate intelege ca sunt bani pentru 
caini. 

D-l Primar comunica ca este referat pentru constituirea bugetului pe anul 2023 pentru 
functionarea adapostului. 

D-l Nicola Catalin intreaba pe dna Iordache ce capitol bugetar are adapostul pentru 
caini si daca mai sunt bani acolo. 

D-na Iordache Lavinia comunica ca este capitolul 70 si mai sunt bani. 
D-l Primar arata faptul ca banii ramasi la acel capitol sunt pentru functionare, respectiv 

pentru curent. 
D-l Nicola Catalin arata faptul ca au lasat bani la acel capitol doar ca nu a venit nimeni 

sa comunice pentru ce sunt acei bani, daca pentru adapost sau altceva deoarece nu au avut 
nici referate in acest sens. 

D-na Iordache Lavinia comunica ca initial in capitolul 70 au fost 1.300 mii lei unde au 
mai ramas 900 mii lei. 

D-l Primar comunica ca s- au luat 6 miliarde din acel capitol iar curentul pe un an este 
de 11 miliarde, ceea ce rezulta ca nu s-au lasat bani nici macar pentru curent. 

D-l Nicola Catalin arata ca au mai ramas 9 miliarde si intreaba daca cei care au venit 
cu acele rulote li s-au luat bani de curent si sa se vina cu documentele. 

D-l Primar comunica ca li s-au luat bani de curent. 
D-l Viceprimar arata faptul ca dl primar a pasat problema cainilor profitand de acest 

lucru, respectiv venirea viceprimarului si dandu-i ceva nu exista; personal informeaza ca se va 
duce la Serviciul de salubrizare Craiova care are adapostul de la Breasta pentru a vedea daca 
functioneaza sau nu, daca este legal sau nu acest adapost si va incerca sa vorbeasca 
pretul/caine care va fi mult mai bun decat cel estimat de administratia Calafat unde personal 
nu a semnat acel referat care trebuia pus la buget  deoarece nu a participal la discutii si nu 
putea semna nimic neavand cunstinta de acel lucru, lipsa de colaborare aducand in acest 
punct. 

D-l Mihut Dan arata ca din aceste discutii se intelege ca dl Viceprimar il va sprijini pe dl 
Primar pentru a putea incerca si rezolva problema cainilor. 

D-l Primar arata faptul ca daca dl Viceprimar reuseste sa aduca un contract mult mai 
eficient si mai economic de la Breasta, cu draga inima va veni catre Consiliul Local pentru a-l 
aproba, deoarece momentan exista o corespondenta scrisa cu adapostul Breasta unde au fost 
refuzati deoarece au foarte multe localitati si nu fac fata cererilor, solicitarilor asa de mari si 
multe; si intreaba cum este mai bine sa avem initiativele, verbal sau pe hartie pentru a se putea 
face datoria fata de salariul cuvenit; arata faptul ca dl viceprimar de cand a venit la primarie nu 
a facut nici un demers scris pentru acest lucru. 

D-l Viceprimar comunica ca nu a facut nicio hartie deoare dl primar a intrerupt aceasa 
activitate a adapostului unde cainii erau prinsi de catre zilieri;  

D-l Primar comunica ca nu aerau zilieri ci medicul veterinar impreuna cu cativa oameni 
care au prins cainii cu salvacana. 

D-l Viceprimar arata faptul ca erau zilieri, acestia fiind transportati cu masina politiei 
locale, unde personal cand a inceput activitatea la acel adapost era totul inchis cu lacate.  

D-l Primar intreaba ce intereseaza pe dl viceprimar, faptul ca scapa orasul de caini sau 
cu cine ii prind? Iar pana sa vina viceprimarul in functie unde spune ca i s-a dat doar adapostul 
de caini, organigrama era aprobata in acest fel de aproape un an pana la venirea 
viceprimarului.  

D-l Viceprimar comunica ca nu se cunoaste care este organigrama legala deoarece 
considera ca ultima organigrama legala este cea dupa mandatul trecut si atunci viceprimarul 
avea in subordine chiar si S.U.P.  

D-l Primar comunica ca organigrama ultima aprobata este data de Prefectura legala cu 
atributiile pe care le are acum viceprimarul. 

D-l Presedinte de sedinta arata faptul ca cea mai delicata problema s-a pasat 
viceprimarului si considera ca mai bine sa il trimita cu zilierii sau sa i se dea Servicuiul de 
utilitati publice. 

D-l Primar arata ca pana sa vina viceprimarul s-au stran aproape 250 de caini iar dupa 
nu s-a mai facut nimic.  



D-l Mihut Dan comunica ca mai bine ar fi intelegere pentru ca impreuna sa se rezolve 
problema.  

D-l Florica Viorel comunica ar fi mai bine sa se intalneasca toti consilierii locali pentru 
a rezolva aceasta problema. 

D-l Viceprimar arata faptul ca trebuia gandit inca de la inceputul infiintarii adapostului 
de toate costurile necesare pentru functionarea acestuia. 

D-l Pirjol Ion comunica ca detinem remorca pentru transportul cainilor, medic veterinar 
exista se poate aproba organigrama cu oamenii necesari pentru a functiona adapostul cat si 
aprobarea bugetului pentru acesta; trebuie sa se intalneasca cu totii pentru discutiile necesare 
pentru prinderea cainilor. 

D-l Primar arata faptul ca nici la discutiile legate de buget nu s-a prezentat nici un 
consilier local ci doar presedintele de partid al PSD. 

D-l Popa Emil arata faptul ca pentru prinderea cainilor sunt doar niste discutii 
pompieristice;dna Iordache, dl Viceprimar trebuie solicitari la societatile care ii duc in adapost 
costul acestora; devis pentru un caine tinut in adapost pentru un an si jumatate (hrana, paza 
s.a.) si in acest fel se cauta solutia cea mai ieftina; personal crede ca pentru adapostul de caini 
din oras aceasta fiind o gaura neagra pentru Calafat, iar  solutia fara a avea aceste date pentru 
costuri este societatea care trebuie platita pentru a-i prinde si a-i duce undeva; vorbind anterior 
despre blocaj si interese personale, considera ca data viitoare in sedinta ordinara fiecare 
consilier sa spuna daca a avut interese personale, daca a facut blocaj sa si argumenteze cauza 
deoarece sunt niste cuvinte adresate pentru blocarea orasul iar personal considera ca nimeni 
nu a facut acest lucru, consilierii locali fac pentru oras in ordinea prioritatilor nu aiurea. 

D-l Presedinte de sedinta arata faptul ca legea spune ca exista posibilitatea ca un caine 
sa stea in adapost un an sau un an si ceva de zile dar numai prin adoptia de la distanta, adica 
persona respectiva platind toate costurile unui catel; dupa 14 zile de la capturarea cainelui 
daca nu este revendicat de nimeni se eutanasiaza conform legii, in cele 14 zile fiind obligati 
de a asigura adapost, hrana si ingrijire medicala. 

D-l Primar arata faptul ca toate achizitiile s-au facut electronic nu s-a facut nimic fara a 
nu se vedea, dar asta nu inseamna ca se fac gresit ci in limita banilor aprobati in C.L.; banii 
care au functionat pe adapost au fost foarte putini, unde va veni dl viceprimar cu solutia de la 
Breasta si atunci se va vedea costul; a venit un ONG de la Timisoara unde anul trecut a strans 
13 caini fara nici un cost din partea Primarie, iar cainii stransi i-au dus in strainatate asta  
deoarece amul respectiv a avut un drum la Calafat, un eveniment nu a venit special pentru a 
strange cainii;Personal isi doreste ca discutiile in Consiliul sa fie civilizate si constructive; 
transparenta este totala si poate da toate solicitarile dorite cu documentele solicitate. 

D-l Popa Emil arata ca trebuie costul estimat pentru a trage concluziile in legatura cu 
prindea cainilor cat si pentru functionarea acestuia; aceasta este o problema care s-a spus 
inca din anul 2020 ca se va rezolva dar nici actual nu s-a rezolvat;  

D-l Primar comunica ca trebuie sa se dea bani pentru a functiona adapostul.  
D-l Presedinte de sedinta comunica ca se vor da bani si impreuna cu dl viceprimar va 

face tot ce este nevoie pentru rezolvarea acestor probleme cu cainii din oras. 
 

D-l Presedinte de sedinta declara inchise lucrarile sedintei ordinare a Consiliului Local 
din data de 21.02.2023, ora 12:00. 
 
Presedinte de sedinta,  Intocmit   Secretar general, 
Ciobanu Radu       Ceau-Radut Cristina   Colina Maria   


